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    Poznań, 9 marca 2020 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: Modernizacji monitoringu wizyjnego w ZSzOI nr 1. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości zwiększenia środków finansowych 

pozostających do dyspozycji Zespołu Szkół z Oddziałami Integracyjnymi nr 1 z przeznaczeniem  

na modernizację monitoringu wizyjnego. Rada Osiedla Żegrze w ubiegłym roku wskazała na ten cel 

środki finansowe w ramach swojego planu wydatków. Zabezpieczona kwota nie była jednak 

wystarczająca, aby w całości zmodernizować istniejącą infrastrukturę. 

  

 W związku z powyższym zwracam się z prośbą o zabezpieczenie środków finansowych  

na ten cel i przeprowadzenie do końca rozpoczętej w 2019 roku modernizacji. 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


